
Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

 Pénzügyi Bizottsága 

 

6/2019. PB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Bizottság 2019. április 29-ei, munkaterv szerinti, nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Polgármesteri Hivatal, I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Papp Péter elnök, Dr. Mátics István, Elekes László, Gyuga Mihály, 

Németh Ferenc és Sólyom Jöran, és Túri Bernadett bizottsági tagok 

 

Távolt voltak: Metzger Gyula és Székely Antal bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 15 óra 15 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt. Ismertette az 

ülés napirendi pontjait. Elmondta, hogy a zárt ülésen kiosztásra kerül egy tűzoltósággal kapcsolatos 

állásfoglalás, melyet vissza is vesznek. A 4. napirendi pont kapcsán nem tárgyalják a 

„Tagintézményvezetői pályázat véleményezése”, „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és 

Működés Szabályzatának, valamint a szervezeti egységek szakmai programjának módosítása”, az Átfogó 

értékelés az önkormányzat 2018. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról” valamint 

az „Új településrendezési terv elkészítésének feladatai” című előterjesztéseket. 

Először szavazást kért a 8. napirendi pont és a tűzoltósággal kapcsolatos anyag zárt ülésen történő 

tárgyalásáról.  

 

A bizottság a zárt ülés tartását nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

77/2019. (IV.29.) PB határozata 

zárt ülésről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2019. április 29-ei, zárt 

ülésén tárgyalja a „Tájékoztató önkormányzati szerződésekről” és az „Oroszlányi Önkormányzat Tűzoltó-

parancsnoksággal kapcsolatos kiegészítés” című napirendi pontokat. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

78/2019. (IV.29.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2019. április 29-ei, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Hébé Alapfokú Művészeti Iskola 2018. évi önkormányzati támogatás elszámolásáról és a 2019. 

évi támogatási szerződésről  

2. A nemzetiségi önkormányzatok 2018. évi önkormányzati támogatások felhasználásáról készült 

beszámolókról és a 2019. évi támogatási szerződésekről  

3. Az Oroszlányi Szakorvosi- és Ápolási Intézet támogatási kérelmének megvitatása 

4. A Képviselő-testület 2019. április 30-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

5. A 2018. évi bányásznapi rendezvénysorozat pénzügyi elszámolása 

6. Az időskorúak szociális felmérésnek pénzügyi elszámolása 

7. Egyebek 

 

Zárt ülés: 

8. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Hébé Alapfokú Művészeti Iskola 2018. évi önkormányzati támogatás 

elszámolásáról és a 2019. évi támogatási szerződésről  

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a Hébé AMI 2018. évi 

önkormányzati támogatás elszámolásáról. 

 

A bizottság a Hébé AMI 2018. évi támogatási elszámolását nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága  

79/2019. (IV.29.) PB határozata 

a Hébé Alapfokú Művészeti Iskola 2018. évi önkormányzati támogatásának 

elszámolásáról  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta a Hébé AMI 

2018. évi önkormányzati támogatás elszámolásáról készült beszámolóját az előterjesztés 1. számú 

melléklete szerinti tartalommal.  

 
Felelős: Papp Péter elnök  

 

Papp Péter elnök kérte szavazzanak a Hébé AMI  2019. évi támogatási szerződés megkötéséről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága  

80/2019. (IV.29.) PB határozata 

a Hébé Alapfokú Művészeti Iskola 2019. évi támogatási szerződéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága egyetért a Hébé AMI 2019. 

évi támogatási szerződés megkötésével az előterjesztés 3. számú melléklete szerinti tartalommal. 

 
Felelős: Papp Péter elnök  



3 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: A 2018. évi önkormányzati támogatások felhasználásáról készült 

beszámolókról és a 2019. évi támogatási szerződésekről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte szavazzanak az Oroszlányi Roma 

Nemzetiségi Önkormányzat és az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 2018. évi 

önkormányzati támogatás felhasználásáról készült beszámolójáról az előterjesztés 1-2. mellékletei szerinti 

tartalommal.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága  

81/2019. (IV.29.) PB határozata 

a nemzetiségi önkormányzatok 2018. évi önkormányzati támogatások  

felhasználásáról készült beszámolókról  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta az Oroszlányi 

Roma Nemzetiségi Önkormányzat és az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 2018. évi 

önkormányzati támogatás felhasználásáról készült beszámolóját az előterjesztés 1-2. mellékletei szerinti 

tartalommal.  

 
Felelős: Papp Péter elnök  

 

Papp Péter elnök kérte a bizottságot, szavazzanak az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat és az 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 2019. évi támogatási megállapodásairól. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal, elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

82/2019. (IV.29.) PB határozata 

a nemzetiségi önkormányzatok 2019. évi önkormányzati támogatások támogatási 

megállapodásairól 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága egyetért az Oroszlányi 

Roma Nemzetiségi Önkormányzat és az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 2019. évi 

támogatási megállapodások megkötésével az előterjesztés 3-4. mellékletei szerinti tartalommal. 

 
Felelős: Papp Péter elnök  

 

3. NAPIRENDI PONT: Az Oroszlányi Szakorvosi- és Ápolási Intézet támogatási kérelmének 

megvitatása 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a napirendi ponthoz nem érkezett meg a vendég. Az a jelzés érkezett, 

hogy a kérelem már pontosabban ki van dolgozva.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, hogy a szakbizottság véleménye az volt, hogy támogatják a 

kérelem szakmai részét, ezt tavaly is megtették. Viszont a kérelem pongyola, nincs benne indokolás, 

becsült költség, továbbá hogy pontosan mire költenék a támogatást. A vitát azzal zárták le, hogy a 

bizottság a szakmai résszel egyetért, a pénzügyi rész pedig nem rájuk tartozik. 

 

Papp Péter elnök javasolta, mivel a kidolgozott anyag nem került a bizottság elé, a napirendi ponthoz 

meghívott vendég sem jelent meg, a bizottság tartsa magát a korábbi döntéséhez, miszerint az ilyen 

jellegű kérésekkel a májusi adófeltöltést megvárják, utána foglalkoznak vele. 
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Papp Péter elnök kérte, szavazzanak javaslatáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

83/2019.(IV.29.) PB határozata 

az Oroszlányi Szakorvosi- és Ápolási Intézet támogatási kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta azon javaslatot, 

hogy a Szakorvosi- és Ápolási Intézet támogatási kérelmét a májusi adófeltöltés után tárgyalja.  

 
Felelős: Papp Péter elnök  

 

Lázár Éva gazdasági igazgató 15 óra 25 perckor megérkezett a bizottság ülésére. 

 

Lázár Éva gazdasági igazgató elmondta, tavaly is ő volt a Pénzügyi Bizottság ülésén. A helyzet tavaly 

óta annyit változott, hogy amennyiben tudja az önkormányzat támogatni a radiológia fejlesztését, 

lehetőségeihez mérten, akkor tegye meg, mert teljes körűen az összes forrás nem áll rendelkezésre. A két 

röntgen gép beszerzési árára ígérvényük van, az egyikre saját forrásból, a másik állami forrásból, ezért a 

helyiségek átalakítására, felújítására szorítkoznának. Ezért kérik, hogy az önkormányzat magát a 

helyiségek felújítását támogassa. Az Egészségügyi és Szociális Bizottsági ülés után azt az információt 

kapta, hogy a Pénzügyi Bizottsági ülésre készüljön egy hozzávetőleges költségvetés. Ehhez elég rövid 

volt az idő. Konkrét beszerzési eljárás az építési munkára még nem kezdődött meg, előzetes ajánlataik 

vannak. Egy nagyvonalú tervet készített tavaly a Képviselő-testület és a Pénzügyi Bizottság elé 

beterjesztett számok aktualizálásával. Ez új, viszonylag pontos, de mégsem 100 %-ig megbízható 

költségvetés, de irányadó lehet hány millió forintról is van szó. Előzetes költségvetést hozott, ehhez kérné 

az intézmény az önkormányzat támogatását. Helyben kiosztásra került a költségvetés tervezete. Ha ez 

aktuálissá válik, akkor több és részletesebb ajánlatot hoz a bizottság elé. 

 

Bársony Éva osztályvezető kérdésére válaszolva - Akkor a radiológia gépek megvásárlására az összeg 

rendelkezésre fog állni, csak a helyiségek felújításáról lenne szó? - Lázár Éva gazdasági igazgató 

elmondta, igen. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, tavaly arról volt szó, hogy van 50 M Ft a szakrendelőnek 

saját forrásból, amiből a két eszköz cseréje nem megoldható, ehhez kérték az önkormányzat segítségét.  

 

Lázár Éva gazdasági igazgató elmondta egy gépre volt pénzügyi maradványuk. Mivel tavaly 50 % 

fedezetük volt, 50 % hiányzott, ezért 50 M Ft-ról is beszéltek és plusz 50 M Ft-ról is. A felújítás is benne 

volt a kétszer 50 M Ft-ba.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, a tavalyi évi ajánlása a szakbizottságnak arról szólt, hogy az 

önkormányzat a szükséges mértékig vegyen részt a radiológia fejlesztésében. Nem szó szerint ismertette a 

múlt heti véleményét is a bizottságnak. Az, hogy az önkormányzat részt vesz a radiológia fejlesztésében, 

az azt jelenti, hogy nem ártana tudni, hogy áll az egész beruházás, miben vesznek részt. Az első levél 

arról szólt, hogy 50 M Ft-ot kérnek a fejlesztésre. Így önkormányzati pénzeket nem lehet osztogatni, ez 

nem erről szól. Fejlesztésben vesz részt az önkormányzat, nem pénzt ad a szakrendelőnek arra, amit akar. 

Ha pedig részt vesz valaki egy fejlesztésben, illik ismernie a beruházás menetét.  

 

Lázár Éva gazdasági igazgató elmondta, hogy gazdaságossági számításokkal együtt tavaly három-négy 

variációt is elküldött az önkormányzatnak.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, az csak árajánlatkérés volt. Az nem volt több, mint 

informálódás az árakról.  
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Lázár Éva gazdasági igazgató elmondta, a közbeszerzési eljárás már elindult, már szerződésük van a két 

gép beszállítására. Eddig azért nem számoltak be róla, mert az önkormányzat nem szállt be a 

támogatásba. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta a képviselő-testület megszavazta a támogatást.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a 2019. évi költségvetésben nincs ilyen jellegű sor.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, igen, de azt megszavazta a képviselő-testület, hogy támogatja a 

röntgen rekonstrukcióját, és a szükséges mértékig biztosítja rá a forrást. 

 

Lázár Éva gazdasági igazgató elmondta, erről hivatalos levelet nem kaptak.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a költségvetést ismerve nem is mertek semmit ígérni. Ismertette a 

Képviselő-testület 184/2018 (XI.27.) határozatát. Nem volt lehetőségük, így nem volt tervezve sem. Most 

előttük van az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézet kérelme, ezt a beruházást kérik részben, vagy 

egészben megfinanszíroztatni. A két gép beszerzése elindult, ahhoz a helyiségeket fel kell újítani és egy 

17 M Ft-os bruttó kérelem van a bizottság előtt.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, ez egy konkrét kérés, erről már lehet dönteni.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy ez pont az Egészségügyi és Szociális Bizottság kérésére készült.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, mi volt a szakbizottság véleménye? 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a szakbizottság szakmailag támogatta a fejlesztést, viszont nem tudott 

és nem is akart pénzügyileg elköteleződni, mert nem volt ilyen részletes kérés. Ezt a helyben kiosztott 

költségvetést nem is látta a bizottság.  

 

Lázár Éva gazdasági osztályvezető elmondta, hogy az egyik gép bruttó 46 M Ft, a kisebbik gép bruttó 

38 M Ft.  

 

Bársony Éva osztályvezető kérdésére válaszolva - Feltételes a közbeszerzés, ha igen, mi a feltétele? – 

Lázár Éva gazdasági igazgató elmondta, hogy feltételes, a forrás rendelkezésre állása a feltétel. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, a korábbi bizottsági üléseken is az volt a probléma, hogy nem 

volt konkrétum a műszaki tartalmat illetően, két ajánlat volt, amit a karbantartók részéről kaptak.  

 

Lázár Éva gazdasági osztályvezető elmondta a Pénzügyi Bizottság részére címezte gazdasági 

számításokkal, mi lenne, ha felújítanának, ha beruháznának, stb. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, hogy ezt a karbantartó cég tulajdonosával is átbeszélték 

személyesen, de egy tájékoztató adat az még csak árajánlatnak sem számít.  

 

Lázár Éva gazdasági osztályvezető elmondta, hogy amíg nincs forrás, addig nem tud konkrétumokat 

mondani. Konkréttá akkor válik, ha a közbeszerzési eljárás elindul. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag összefoglalásként elmondta, akkor az egyik gépre megvan a forrás, és a 

felújításra kellene még ez a 17,3 M Ft-os összeg. Az egy fontos momentum, ha bevállalják ezt az 

összeget, akkor esetleg ők lennének még a fennmaradó gépnek a finanszírozói?  

 

 

 

15 óra 49 perckor Székely Antal bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 8 fő. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag a helyben kiosztott apró betűs részt ismertette. 
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Lázár Éva gazdasági igazgató elmondta, viszonyítási alapnak írta, hogy nagyságrendileg lehessen látni, 

mekkora területekről van szó.  

 

Elekes László bizottsági tag kérdése az volt, hogy a megfogalmazott összegről a fenntartónak mi a 

véleménye, van-e állásfoglalása? Oda fordultak-e ezzel a kéréssel? 

 

Lázár Éva gazdasági igazgató elmondta, ezt még nem látta az ÁEEK, ezt most hozta a bizottságnak. Az 

ÁEEK vis maiorban a tető felújítását finanszírozta, erről nem tud. A keretet kimerítették felújításban.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, fennállhat-e az az eset, hogy az önkormányzat 

megfinanszírozza a két helyiség átépítését, és csak az egyik gépet tudják megvásárolni?  

 

Lázár Éva gazdasági igazgató elmondta, nem jós, de 99,9 %, hogy nem.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag kérdése az volt, van-e valami terv arra vonatkozóan, hogy a két 

helyiség hogy lesz felújítva, nyilván nem egyszerre lehet felújítani a két helyiséget.  

 

Lázár Éva gazdasági igazgató elmondta az ellátás folyamatos lesz, a gépek szállításához ütemezik a 

felújítást.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdésére válaszolva - Ha ez az összeg kevés, a fennmaradó részre lesz-e 

forrása az intézetnek? -  Lázár Éva gazdasági igazgató elmondta, hogy 10-20 %-ot be tudnak vállalni. 

 

Papp Péter elnök ismertette a Pénzügyi Bizottság határozatát, hogy a májusi adófeltöltésig pénzügyi 

elkötelezettséget nem vállal. Javasolta, hogy az itt megismert táblázatot az adófeltöltés ismeretében 

májusi ülésükön tárgyalják.  

 

Bársony Éva osztályvezető jelezte, hogy május 31-ig kell az adóbevallást elkészíteni.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, van-e valami ütemezés a munkálatok elvégzésére? 

Időtartamra gondolt. 

 

Lázár Éva gazdasági igazgató elmondta, hogy körülbelül júliusig szállítják az első gépet. Ha addig nem 

kapnak támogatást, nem tudják elkezdeni a helyiségek felújítását. Az ütemezés két részletben van 

elosztva, egy-két hónap áll rendelkezésre, viszont több információja nincs róla, ez a rész nem hozzá 

tartozik. Úgy lesz ütemezve, hogy az ellátásban ne legyen fennakadás, de ezt a logisztikát nem ismeri. 

 

Papp Péter elnök kérte szavazzanak arról, hogy a kérelemmel a májusi illetve a júniusi bizottsági ülésen, 

az adófeltöltés tényleges ismeretében foglalkoznak, illetve ekkor hozzák meg a javaslatot a Képviselő-

testület számára. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal, elfogadta 

és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

84/2019. (IV.29.) PB határozata 

az Oroszlányi Szakorvosi- és Ápolási Intézet támogatási kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta azon javaslatot, 

hogy a Szakorvosi- és Ápolási Intézet támogatási kérelmét majd a májusi, illetve a júniusi ülésükön, a 

tényleges adófeltöltés ismerete után tárgyalja és tesz javaslatot a Képviselő-testület számára. 

 
Felelős: Papp Péter elnök  

 

Lázár Éva gazdasági igazgató15 óra 58 perckor elhagyta bizottság ülését.  
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4. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2019. április 30-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a 9-es alpontban kapnak tájékoztatást arról, hogy az 

illegális hulladéklerakó pályázata elutasításra került. Az önkormányzat a három helyszínt ki fogja 

takarítani és felvetődött a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésén, hogy mobil kamerákkal 

lehetne a területet megfigyelni. A saját képviselői keretéből hajlandó 200 ezer Ft-ot a kamerákra 

megfinanszírozni. A mai Fidesz frakció ülésen megtárgyalhatják, mennyit tudnak még rááldozni. Úgy 

gondolta, ha már kitakarítják, utána figyeljék meg kamerával a területet, hogy a további illegális lerakást 

elkerüljék, vagy az tetten érhető legyen. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag pontosította a bizottság javaslatát, arról volt szó, hogy takarítás után 

gátolják meg a területre való bejutást. A kamerákat a bírságokból befolyó összegből finanszírozhatják.  

 

Gyuga Mihály bizottságit tag véleménye az volt, hogy ez a Felső-telepi és a Homoki dűlőnél nem 

megoldható. 

 

Székely Antal bizottsági tag véleménye az volt, hogy amíg a környező településeken nincs elegendő 

számban, vagy egyáltalán nincs lomtalanítás és nem épül meg a hulladékudvar, csak annyit tudnak 

csinálni, hogy egyik helyen felszámolják, másik helyre kamerát szerelnek stb., de az emberek mindig meg 

fogják találni azt a helyet, ahová a szemetet le tudják rakni. A legelőn már két helyen is van illegális 

hulladék. Amíg ennek nem lesz meg az intézményes feltétele, addig ez macska egér játék lesz.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a felügyelő bizottsági tagságot eddig ciklushoz, illetve a májusi 

beszámolóig kötötték. Itt pedig 2024. év szerepel.  

 

Székely Antal bizottsági tag véleménye az volt, annak nincs akadálya, hogy a következő képviselő-

testület másképp döntsön.  

 

Papp Péter elnök javasolta, hogy 2020-ig tartson a tagság.  

 

Székely Antal bizottsági tag javasolta 2020. május 31-et.  

 

Papp Péter elnök befogadta a módosító javaslatot, kérte ezzel a dátummal szavazzanak az előterjesztés 

határozati javaslatáról. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről és a módosított határozati javaslatról.  

 

A bizottság az előterjesztést és a módosított határozati javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag 

részvételével, 8 igen szavazattal, elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

85/2019. (IV.29.) PB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést és annak 

határozati javaslatát azzal a módosítással, hogy a Felügyelő Bizottsági tagságok 2020. május 31. napjáig 

tartanak.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, igyekeztek mindenre kiterjedően a szöveges indokolásokat és a 

táblázatokat kiküldeni. Németh Erika könyvvizsgáló elkészítette a beszámolóját, ezt helyben kiosztással 

kezelik holnap a képviselő-testületi ülésen. 

 

Németh Erika könyvvizsgáló elmondta, hogy az intézmények és az önkormányzat anyaga is rendben 

volt. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak a rendelet-tervezetről. 

 

A bizottság a rendelet-tervezetet nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

86/2019. (IV.29.) PB határozata 

a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról” 

 című előterjesztés rendelet-tervezetéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének 

végrehajtásáról” című előterjesztést rendelet-tervezetét.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 

igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

87/2019. (IV.29.) PB határozata 

a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének 

végrehajtásáról” című előterjesztés határozati javaslatát.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapításáról szóló 

13/2019. (II.12.) Kt. határozatának módosítása 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a Magyar Államkincstár és a Kormányhivatal elvégezték a 

felülvizsgálatokat.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

88/2019. (IV.29.) PB határozata 

„Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapításáról 

szóló 13/2019. (II.12.) Kt. határozatának módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből 

eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének 

megállapításáról szóló 13/2019. (II.12.) Kt. határozatának módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Éves ellenőrzési jelentés a 2018. évi belső ellenőrzési terv teljesítéséről 

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

az előterjesztésről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága  

89/2019. (IV.29.) PB határozata 

az „Éves ellenőrzési jelentés a 2018. évi belső ellenőrzési terv teljesítéséről” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Éves ellenőrzési jelentés a 2018. évi belső ellenőrzési terv teljesítéséről” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére irányuló támogatási megállapodások 

 

Székely Antal és dr. Mátics István bizottsági tagok elmondták, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport 

Bizottság, valamint az Egészségügyi és Szociális Bizottság elfogadásra javasolták az anyagot.  

 

Miután kérdés, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

90/2019. (IV.29.) PB határozata 

„A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére irányuló támogatási megállapodások”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére irányuló támogatási 

megállapodások” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a szakbizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztést.  

 

Miután kérdés, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

91/2019. (IV.29.) PB határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

A 2019. évi városi egészségügyi program módosítása 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, a tavalyi évre a város saját alkalmazottai oltását 

finanszírozta, több mint 80 fő került beoltásra, akik a munkaterületükön kullancsveszélynek vannak 

kitéve. Az idei évre az oltási program még nem fogalmazott meg célcsoportot, ezért olyan elképzelés 

született, hogy egy algoritmus szerint 2023-ra a 18 éves lakosság védett lehet.  

Az oltások programozásánál az történne, hogy az idei évben a 3-4-5 éveseket oltanák be. 1 oltás 3 részből 

áll. Az idei költségvetést a három évfolyam 2 oltása terhelné, mely 589 fő. Az idei oltások költsége 6,5 M 

Ft körül van. A következő évben oltanák a mindenkori 3 éveseket és a felmenő korosztályból kettőt, 

akiket még korábban nem oltottak. Ezzel az algoritmussal érnék el, hogy 2023-ban megkapnák a 15 

évesek azt az oltást, ami legalább 18 éves korukig védettséget ad. A forrásokról nem a szakbizottságnak 

kell dönteni. Forrásként szerepelhet, hogy tervezték a széklet- és vérvizsgálatot, a bárányhimlő elleni 

oltást, melynek finanszírozását az Állam átvette, tehát ezek a költségek megtakaríthatók. A szakbizottság 

tárgyalta az anyagot és elfogadásra javasolta. Az a vélemény született, hogy május hónapban a bölcsőde 

és óvoda vezetők mérjék fel az oltás igénybevételi nagyságát, hogy júniusban döntés születhessen erről. 

Az egész oltási program szeptemberben kezdődne.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a felsorolt megtakarításokkal már a költségvetés tervezéskor 

számoltak. Az előterjesztésben felsorolt programok összes költsége 22 M Ft, a költségvetésben jelen 

pillanatban 14,5 M Ft előirányzat szerepel, a tavalyi teljesítés 19 M Ft volt. Ha beérkeznek az adatok az 

intézményektől, az az alapján számított költségekre fedezetet kell keresni, a védőoltások megtakarítására 

nem célszerű alapozni.  

 

Papp Péter elnök kérte, szavazzanak javaslatáról, hogy a szakmai részt támogatja a bizottság, a pénzügyi 

forrásokról majd a májusi adófeltöltés után tesznek javaslatot.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

92/2019. (IV.29.) PB határozata 

a 2019. évi egészségügyi program módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta azon javaslatot, 

hogy a 2019. évi egészségügyi program módosításának szakmai részét támogatja, a pénzügyi forrásra a 

májusi adófeltöltést megvárva tesz javaslatot.  
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Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Papp Péter elnök szünetet rendelt el. 

 

SZÜNET 

16:23-16:31 

 

5. NAPIRENDI PONT: A 2018. évi bányásznapi rendezvénysorozat pénzügyi elszámolása 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a rendezvényeken kívül az összes költség 7 M Ft, ebből az étel, ital 

vásárlás 3,5 M Ft volt. 2 számlát említett, az egyik kb. 50 főnek 4 alkalomra (200 adag) egy reggeli 3.500 

Ft volt, ez egy jómódú szállodában is megállja a helyét. Véleménye szerint ez pofátlanság. Továbbá 

megismétlődött a tavalyi hús kockázása is. A 900 Ft-os lapocka 2000 Ft-ra lett elszámolva. Egy kg húst 

ezer forintért kockáztak fel.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, feljegyzés van a számlák mögött, ezen szerepel, hogy senki nem 

vállalta, hogy vasárnap reggelre leszállítja a felkockázott húst, csak egy vállalkozó. Három-négy helyről 

kértek ajánlatot. A reggelinél szintén az volt a helyzet, hogy egyetlen egy vállalkozó volt a városban, aki 

a reggelit tudta biztosítani. A többi étkezésnél több vállalkozó volt. 

 

Papp Péter elnök véleménye szerint ez egy hazugság, őt például nem kérdezte senki.  

 

Székely Antal bizottsági tag nem értette, hogy a bányásznapi hagyományok közül miért kell minden 

hagyományt folytatni. A bányavállalat vagy később a Vért Zrt. több millió forintot költött bányásznapon. 

Ezzel már akkor sem értett egyet, ahogy azzal sem, hogy ez később miért folytatódott. Ez számára az 

üzletről szól valakinek.  

 

Németh Ferenc bizottsági tag kérdése az volt, hogy miért van a fellépőknél és a hangosítóknál két 

számla leadva? Még nem volt olyan rendezvényen, ahol ez ne egy összegben szerepelt volna.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy az egyik fele készpénzes, a másik pedig utalás. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a 3500 Ft-os reggelit és az 1000 Ft-os húskockázást nem fogadja el. 

Az rendben van, hogy el kell látni a vendégeket, de ne csillagos áron. 

Kérte, szavazzanak a 2018. évi bányásznapi rendezvénysorozat pénzügyi elszámolásáról. 

 

A bizottság a 2018. évi bányásznapi rendezvénysorozat pénzügyi elszámolását nyílt szavazással, 8 fő 

bizottsági tag részvételével, 1 igen, 3 nem szavazattal és 4 tartózkodással nem fogadta el és meghozta 

az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

93/2019. (IV.29.) PB határozata 

a 2018. évi bányásznapi rendezvénysorozat pénzügyi elszámolásról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem fogadta el a 2018. évi 

bányásznapi rendezvénysorozat pénzügyi elszámolását. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy részt vett a következő bányásznapi rendezvénysorozat 

egyeztetésén, ahol abban maradtak, hogy szűkítettebb dolgot szeretnének létrehozni a vendégek 

meghívásának körében. Ki fogják kötni a létszámot.  
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6. NAPIRENDI PONT:  Az időskorúak szociális felmérésének pénzügyi elszámolása 

 

Kérdés, hozzászólás, nem volt, ezért Papp Péter elnök kérte szavazzanak az időskorúak szociális 

felmérésének pénzügyi elszámolásáról.  

 

A bizottság az időskorúak szociális felmérésének pénzügyi elszámolását nyílt szavazással, 8 fő 

bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta el és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

94/2019. (IV.29.) PB határozata 

az időskorúak szociális felmérésnek pénzügyi elszámolásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta az időskorúak 

szociális felmérésének pénzügyi elszámolását. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

7. NAPIRENDI PONT: Egyebek 

 

Székely Antal bizottsági tag az óvodáknak beszerezni kívánt klímaberendezések ára iránt érdeklődött?  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, holnapra tud tájékoztatást adni.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy az ajánlatok beérkeztek, a kollégák dolgoznak azon, hogy 

az eredeti elképzelésnek megfelelően mi az a minimum, amihez kellene a pénzügyi támogatás, mert 

nagyon magasak az árak.  

 

Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 47 perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 


